



恒生銀行  
HANG SENG BANK

## 恒生中国个人手机银行APP官方下载渠道

尊敬的客户：

感谢您一直以来对恒生中国的支持，恒生中国个人手机银行APP自上线以来受到广泛好评。

为了您可以享受到恒生中国手机银行App的完整功能和体验，请至下述官方平台下载和使用。

苹果手机：请访问苹果官方App Store，搜索“恒生中国”后选择安装。

安卓手机：请访问华为应用市场、Google Play，搜索“恒生中国”，下载后安装。

因此给您带来不便，敬请谅解。如有任何疑问，请致电我行客户服务热线8008 30 8008或4008 30 8008。

恒生银行（中国）有限公司

2019年7月8日

## Official Download Path for Hang Seng China Mobile Banking APP

Dear Customer,

Thank you for your continuous support to Hang Seng China, Hang Seng China Mobile Banking APP has been well received since its launch.

To ensure you can enjoy the complete service and experience of our Mobile Banking APP, please download and use it from below official download path.

iPhone: Please search “恒生中国” and install from Apple App Store.

Android: Please visit HUAWEI AppGallery or Google Play search “恒生中国” and install after downloading the APP

Hang Seng China will continue to provide you the better service. For any enquiries, please contact our 24-Hour Customer Service Hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.

Hang Seng Bank (China) Limited

8 July 2019